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Abstract (en)
A closure cap (1) made of plastic has a guarantee band (5) which engages behind corresponding projections (8) on a container neck (9). The
guarantee band (5) is connected to the closure cap (1) by means of tear-off connecting tabs (4). The wall of the guarantee band runs in radially
inwardly directed indentations (6), the upper limiting surfaces of which form the engagement edges (10), by means of which the guarantee band
engages on the projection (8) on the container neck (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Verschlusskappe (1) aus Kunststoff weist ein Garantieband (5) auf, das hinter korrespondierenden Vorsprüngen (8) an einem Behälterhals (9)
einrastet. Das Garantieband (5) ist durch abreissbare Verbindungsstege (4) mit der Verschlusskappe (1) verbunden. Die Wand des Garantiebandes
verläuft in radial nach innen gerichteten Einbuchtungen (6), deren obere Begrenzungsflächen die Rastkanten (10) bilden, mit denen das
Garantieband an dem Vorsprung (8) am Behälterhals (9) einrastet.
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